
Event Rundown  活動流程 

16:25 HKBU Event Opening Video: 15th Anniversary of Academy of Film 
⾹港浸會⼤學電影學院傳承⼗五載開幕短⽚ 

 Welcome Remarks  歡迎辭 

  
 

 HKBU Academy of Film – Celebrating 15 Years of Dedication 
⾹港浸會⼤學電影學院成⽴⼗五周年致辭 

 
 
 
 

 
16:40 Spotlight on New Horizons in Filmmaking and Beyond – a Hong Kong Vision   

電影及跨領域媒體 – 開創⾹港新視野 

 
 

17:00 Feature Video: Award-winning HKBU Alumni  浸⼤獲獎校友專題影⽚ 

17:05 Cross-Generational Cinematic Journeys: Exploring the Future of Film with Art Tech and AI  
跨世代電影探索：藝術科技與 AI 探尋電影新紀元 

 
(Cont’d 下⾴續) 

 

Prof. Terence Lau, Interim Chief Innovation O7icer, HKBU 
⾹港浸會⼤學暫任⾸席創新總監 劉樂庭教授 

Prof. Ellen Seiter, Director and Chair Professor, Academy of Film, HKBU 
⾹港浸會⼤學電影學院總監及講座教授 薛愛倫 

Mr. Fung Chih Chiang, Andrew 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

17:45 Award Presentation to HKBU Honorary Consultants, Academy of Film 
浸⼤電影學院課程榮譽顧問頒獎禮 
 

17:55 Appreciation Remarks 致謝辭 

 
 

18:00 Networking Event (Venue: N106-108) 

 
Note 註 
Event is conducted in Cantonese and English with simultaneous interpretation in Putonghua and English. 
本活動以粵語及英語進行，提供普通話及英語即時傳譯。 
Rundown is subject to change without notice.  
流程如有更改，恕不另⾏通知。 

 

Location Map 平⾯圖 

 

Prof. Johnny Poon, Associate Vice President (Interdisciplinary Research) cum 
Founding Dean, School of Creative Arts, HKBU 
⾹港浸會⼤學協理副校⻑(跨學科研究) 暨 創意藝術學院創院院⻑ 潘明倫教授 


